
2 Декабря.  

Англ. язык. (Морозова А.В.) Выполнить задание по ссылке: 

https://onlinetestpad.com/xkxd2t6jwlxlq  

 Англ. Яз. (Сирбун А. В.) Выполнить задания по ссылке: 

https://onlinetestpad.com/m2jm7aso5jtgk  

Если есть проблемы с интернетом, то выполнить задания из карточки, фото 

отправить на почту serbun1982@mail.ru 

1. Match the words with their definitions. (Ответ писать кратко. Н-р: 1А) 

1. Government. 

2. Founded 

3. Facilities 

4. Situated 

5. Inhabitants 

6. Significant 

 

A. To be located or placed in a specific area. 

B. Important, large, or having considerable influence. 

C. Buildings, equipment, or services provided for a particular 

purpose.  

D. To be established or created (usually about a city, 

organization, or company). 

E. The people or animals that live in a particular place. 

F. The group of people who officially control a country and 

make laws  

2. Fill in the gaps with the words: government, founded, facilities, situated, 

inhabitants, significant (Ответ писать кратко. Н-р: 1-government) 

 

London: The Capital of the United Kingdom 

London is the capital of the United Kingdom and one of the most  (1)________ cities in 

the world. It was (2)________ by the Romans almost 2,000 years ago and named 

Londinium. The city is (3)________ in the southeast of England on the River Thames. 

Today, London has about 9 million (4)________. It is not only a cultural and financial 

centre but also the political heart of the country. The British (5)________ is located 

here, including the famous Houses of Parliament and 10 Downing Street. 

The city offers excellent tourist(6) ________, such as museums, theatres, and parks. 

London’s great role in global history and modern life makes it a fascinating place to visit. 

Обязательно указывать фамилию и имя. Работы без подписи не проверяются. 

Геометрия № 1013(в), 1015(г). зум 

Урок-консультация по русскому языку. Подготовка к ОГЭ. Задание 4.  

Время 9.30 - 10.30. Ссылка на подключение: 

https://telemost.yandex.ru/j/13340308744312 

русский язык: 

Записи с онлайн - урока знать. 

https://onlinetestpad.com/xkxd2t6jwlxlq
https://onlinetestpad.com/m2jm7aso5jtgk
mailto:serbun1982@mail.ru
https://telemost.yandex.ru/j/13340308744312


Урок в 9.30 

https://telemost.yandex.ru/j/13340308744312 

ДЗ по литературе: прочитать 3, 4 главы романа "Евгений Онегин" 

  
История. 1. п. 23-24 прочитать, выучить особенности общественного движения 
при Александре 1. 
2. Подготовить сообщение о том, как участники "Народной воли" организовали 
покушение на императора. Дать оценку их деятельности. Могут ли политические 
убийства привести к положительным результатам? Пояснить свое мнение. 
3. Таблица «Либеральные реформы 1860-1870 гг». Фото таблицы отправлять на 
мою почту (для тех кто не сдал) 
  

Физика: https://urls.uchi.ru/l/2a1f76a799ca53e0 учи ру.  выполнить 

 

Обязательно указывать фамилию и имя. Работы без подписи не 

проверяются. 

 

https://telemost.yandex.ru/j/13340308744312

